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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 23702 din 28.11.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 28 noiembrie 2023 
  
  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,            

 Stimaţi colegi,                
 Doamnelor şi domnilor.   
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 365 din 
22.11.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la 
etajul I.      
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 25 consilieri, plus Președintele Consiliului 
Județean absenţi fiind domnul Blaga Dumitru, domnul Dimitriu Alexandru, doamna 
Irimiea Anca-Manuela, doamna Souca Valentina-Lucia și domnul Papp Zsolt-László. 
                                                                     * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU   
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesul-verbal ale ședinței extraordinare din data 
de 13.10.2023 precum și ale ședințelor ordinare din data de 26.09.2023 și 24.10.2023, 
nu fără a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există.  

* 
 Îl supun la vot,   

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale 

ședinței extraordinare din data de 13.10.2023 precum și ale ședințelor ordinare din 
data de 26.09.2023 și 24.10.2023.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Totodată, în completarea ordinii de zi ați primit două proiecte de hotărâre, 

respectiv Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi 
întreţinerea drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, 
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pentru perioada de iarnă 2023-2024 și Proiectul de hotărâre privind solicitarea 
transmiterii din administrarea Ministerului Educației prin Inspectoratul Școlar 
Sălaj, în folosința gratuită a Consiliului Judeţean  Sălaj a unui imobil, aflat în 
domeniul public al statului. 

 
Supun la vot ordinea de zi cu această completare: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

 
* 

 Cu 26 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
   

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023; 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii implementării proiectului 
pentru obiectivul de investiții „Extindere, modernizare și dotare UPU-SMURD la 
Spitalul Județean de Urgență Zalău“; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Creșterea eficienței 
energetice pentru clădirea Spitalului Județean de Urgență Zalău” în vederea finanțării 
acestuia în cadrul Programului Regional Nord – Vest 2021-2027; 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii implementării proiectului 
pentru obiectivul de investiții „Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – 
Crasna – Zalău – Creaca”; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării  
proiectului ”Închiderea Centrului de plasament Cehu-Silvaniei și înființarea a două 
case de tip familial: Casa de tip familial IRIS și Casa de tip familial DALIA, precum 
și a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă,  în 
localitatea Cehu-Silvaniei”; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării  
proiectului  ”Jibou 1 - Închiderea Centrului de plasament Jibou și înființarea a două 
case de tip familial: Casa de tip familial Mirşid și Casa de tip familial Var, precum și 
a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării  
proiectului ”Jibou 2 - Închiderea Centrului de plasament Jibou și înființarea a două 
case de tip familial: Casa de tip familial Someş Odorhei nr.2 și Casa de tip familial 
Inău”; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării  
proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea Centrului de plasament  Şimleu - Silvaniei și 
înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial SILVANIA și Casa de tip 
familial MĂGURA, precum și a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor 
de Viață Independentă”; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii implementării 
proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului de plasament Şimleu - Silvaniei și 
înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial CIREŞARII, în localitatea 
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Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial MARIA, în localitatea Crasna”; 
10. Proiect de hotărâre pentru modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază 

Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj 
nr. 141 din 20.12.2010, cu modificările şi completările ulterioare; 

11. Proiect  de  hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj; 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii 
Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” Sălaj; 

14. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj 
nr.145 din 10 noiembrie 2015 privind stabilirea cotei lunare de carburanți pentru 
autovehiculele din parcul auto al Consiliului Județean Sălaj precum şi ale instituțiilor 
şi serviciilor publice din subordine, cu modificările și completările ulterioare; 
           15. Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi 
întreţinerea drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru 
perioada de iarnă 2023-2024 

16. Proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii din administrarea 
Ministerului Educației prin Inspectoratul Școlar Sălaj, în folosința gratuită a 
Consiliului Judeţean  Sălaj a unui imobil, aflat în domeniul public al statului. 

17. Diverse.  
* 

                                           *               * 
 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATTILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATTILA- IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc. Prin adresa nr. 30905 din 22.11.2023, înregistrată sub nr. 23536 

din 24.11.2023, Autoritatea Naţională pentru Protecția Drepturilor Persoanelor cu 
Dizabilităţi ne comunică suplimentarea cu suma de 1.293,00 mii lei a transferurilor 
din bugetul de stat pentru finanțarea drepturilor acordate persoanelor cu dizabilități, 
beneficiari ai art. 24 și art. 27 din Legea 448/2006,  privind gratuitatea transportului și 
dobânzi acordate pentru credite. 

Ca urmare, se majorează prevederile bugetare atât la venituri, cât și la 
cheltuieli cu suma de 1.293,00 mii lei, astfel propun:   

- modificarea art. 1 punctul a) la partea de venituri prin suplimentarea cu 
suma de 1.293,00 mii lei, astfel majorarea veniturilor va fi de 12.602,00 mii lei în loc 
de 11.309,00 mii lei; 

- modificarea punctului a.1.3) prin suplimentarea cu suma de 1.293,00 mii lei, 
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alocarea fiind de 1.323,00 mii lei în loc de 30,00 mii lei,  
- modificarea punctului b.1) la partea de cheltuieli, suplimentarea cu suma de 

1.273,00 mii lei, astfel majorarea cheltuielilor  va fi de 13.052,70 mii lei în loc de 
11.759,70 mii lei;   

- Modificarea punctului b.1.4) prin suplimentarea cu suma de 1.293,00 mii lei, 
alocarea fiind de 1.323,00 mii lei, în loc de 30,00 mii lei. 

Aceste modificări impun actualizarea anexei nr. 9 în conformitate cu 
modificările prezentate. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog domnule Pop. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, suma alocată inițial în buget pentru sportul de 

performanță, nu a fost solicitată sau care este motivul că se retrag credite de la 
capitolul respectiv? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Da, aș putea să-i dau cuvântul și doamnei director, dar vă spun așa pe scurt. 

Noi am alocat sume și pentru tineret și pentru juniori, care nu au fost solicitate și 
atunci se diminuează sumele care nu au fost cheltuite din bugetul preconizat. 
Mulțumesc. Dacă sunt alte întrebări? Vă rog, domnule Opriș. 

Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Eu mai am, domnule Președinte. În luna august sau luna septembrie, nu mai 

rețin exact am diminuat de la capitolul: drumuri județene o parte din bani de la 
siguranță rutieră care ulterior nu i-am mai regăsit în rectificările bugetare. 
Rugămintea mea este ca măcar anul viitor în 2024 să repunem acei bani pe partea de 
siguranță rutieră la drumurile județene și să putem executa ceea ce a fost propus să se 
facă cu ea pe anul acesta. Mulțumesc. Bănuiesc că în decembrie este prea târziu. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Tot ceea ce a fost prevăzut pentru siguranță și s-a putut aplica conform 

prevederilor legale s-a făcut, există încă lucrări pe care nu le-am recepționat și acolo 
va trebui să suplimentăm iarăși sumele pentru acea perioada când vom recepționa 
drumurile și vom avea nevoie de indicatoare și marcaje și alte lucrări care impun 
siguranța circulației. Alte întrebări dacă sunt? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul propus: 

- Cine este pentru? 18 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? 7 consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan 
PSD, Demle Alin PSD, Opriș Alin-Florin PSD, Forț Corina-Emilia PSD, 
Ardelean Gheorghe PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 19 voturi „pentru”, 7 „împotrivă” şi  0„abţineri”, a fost adoptat 

proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului judeţean, pe anul 2023. 

* 
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Se adoptă Hotărârea Nr. 154 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru obiectivul de investiții 
„Extindere, modernizare și dotare UPU-SMURD la Spitalul Județean de Urgență 
Zalău“, o invit pe dna. consilier CRIȘAN MARIANA- DANA să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA- DANA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                       
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                   * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                         *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru obiectivul de investiții 
„Extindere, modernizare și dotare UPU-SMURD la Spitalul Județean de Urgență 
Zalău“. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 155 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Creșterea eficienței energetice pentru clădirea Spitalului 
Județean de Urgență Zalău” în vederea finanțării acestuia în cadrul Programului 
Regional Nord – Vest 2021-2027, îl invit pe dl. consilier OPRIȘ ALIN-FLORIN să 
prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                                                    

* 
Dl. OPRIȘ ALIN-FLORIN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „Creșterea eficienței energetice pentru clădirea Spitalului 
Județean de Urgență Zalău” în vederea finanțării acestuia în cadrul Programului 
Regional Nord – Vest 2021-2027. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 156 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – Crasna – Zalău – Creaca”, îl 
invit pe dl. consilier SOJKA ATTILA-IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATTILA-IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc. Înainte de a trece la discuții aș vrea să vă spun că acest drum 

județean este aproape de finalizare, dar datorită complexității lucrărilor și a faptului 
că ne-am dorit să nu mai repetăm același greșeli care erau făcute pe multe drumuri, 
nu este vorba de drumuri județene, în țara noastră de obicei asfaltăm și pe urmă la un 
an de zile sau la 6 luni spargem drumul. Am avut o colaborare destul de bună cu 
Compania de Apă, Compania de Gaz, cu Primăria din Creaca, unde s-au executat 5 
lucrări concomitent pe drumul între Creaca și Ortelec, avem din păcate întârzieri, am 
avut blocaje din cauza unei firme care a executat aducțiunea de apă de la Tarnița către 
Zalău, către județul Sălaj. În ceea ce privește implementarea acelui proiect cu 
aducțiunea acelei conducte de 600, s-a hotărât să se facă mai repede lucrarea pe 
această porțiune, din păcate execuția a lăsat de dorit și de aceea sunt mici întârzieri, 
asta fără a periclita cheltuielile eligibile, deci drumul se va termina, sau mai bine zis 
lucrările vor fi făcute pe cheltuielile eligibile, rămânând o parte din cheltuielile 
neeligibile să se facă anul viitor, deci nu este periclitată investiția și am vrut să știți 
acest lucru, să aveți aceste informații, lucrările neeligibile, o parte din ele vor rămâne 
de executat și pentru anul viitor și ne bucurăm că ne permite legea acest lucru și a nu 
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face lucrări de mântuială și a le face într-un termen corect și respectând procedurile și 
nivelul de calitate pe care ni-l dorim. Dacă sunt întrebări? Vă rog. 

Dl. PANIE SERGIU 
Am eu, domnule Președinte. Contractul de finanțare pentru această investiție a 

fost semnat totuși în 2017 și cred că puteau sau puteați găsi o colaborare mult mai 
bună pentru a putea fi implementat și într-adevăr o să existe o problemă cu bugetul 
nostru pentru că aceste cheltuieli care nu sunt alimentate din fonduri în baza 
contractului de finanțare vor fi suportate de bugetul nostru, ieri în comisie am întrebat 
acest aspect care este cuantumul acestor cheltuieli, se ridică undeva la 5% din buget, 
din ceea ce ni s-a spus, din investiție. Totuși este o sumă destul de mare, totuși și dacă 
menționați faptul că cineva are responsabilitatea de a întârzia și dacă a întârziat aceste 
lucrări, totuși ar trebui să analizăm, dacă putem să tragem pe cineva la răspundere 
privind solicitarea sau le să solicităm aceste sume ca să nu grevăm bugetul județului. 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Tocmai v-am răspuns la această întrebare. Dacă este altă întrebare? 
Dl. PANIE SERGIU 
Înțeleg că totuși putem recupera suma respectivă de la cineva? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu trebuie să recuperăm nicio sumă pentru că este vorba de bugetul nostru de 

neeligibile, am spus, rămân lucrări de executat care nu sunt din fonduri europene.  
Dl. PANIE SERGIU 
Asta înseamnă că sunteți informat greșit pentru că suma respectivă, dacă 

proiectul era finalizat până la sfârșitul anului, acea sumă de care discutăm era 
asigurată din finanțarea lucrării. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu ați înțeles, domnule consilier. Da, eu nu trebuie să-i întreb pe colegii mei, 

eu știu și am lucrat împreună cu colegii mei. Ce să întreb colegii mei dacă eu m-am 
ocupat de discuțiile acestor lucruri și știu unde ne aflăm. Să sperăm că acest 
constructor pe care îl avem, l-am moștenit, a lucrat destul de bine, nu vreau să-i 
reproșez dumnealui ceva, au fost anumite lucrări, care au trebuit făcute, nu ne 
permitem să mai facem un drum pe care să-l spargem la un an sau la șase luni să 
avem probleme cu garanția pe acel drum, am preferat să facem lucrările în ordinea 
normală, adică canalizare, aducțiunea de apă și pe urmă să venim cu asfaltări, vor 
rămâne neexecutate anumite accese și rigole pe care oricum le executăm din fonduri 
neeligibile din contribuția noastră. Dacă sunt alte întrebări? Vă rog, domnule 
consilier. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, deci am înțeles că după data de 31 decembrie, tot ce este 

rest de executat se încadrează în valoarea neeligibilă din contractul inițial, deci nu se 
plătește, nu se pierde nimic din fonduri europene? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Să sperăm că așa va fi, nu vă pot asigura, Doamne ferește, se pot întâmpla 

lucruri neprevăzute. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Dacă ne puteți informa, dacă știți când a fost atribuit lotul pentru rețeaua de 

alimentare cu apă, deci anul când a fost atribuit lotul pe segmentul respectiv? 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu știu domnule consilier. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Dacă este cineva care poate informa, să vedem de câți ani s-a atribuit lotul și 

nu a fost în stare să termine segmentul de drum, pe drumul județean să se poate 
finaliza investiția până în 31 decembrie. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Nu vă înțeleg întrebarea. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Dacă aveți cunoștință când a fost atribuit lotul pentru realizarea rețelei 

alimentare cu apă? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă îmi poate spune cineva? Vă rog. Ne poate spune domnul Zaharia, vă rog. 
Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU 
Contractul de finanțare a fost semnat în anul 2019, iar contractul de lucrări a 

fost semnat în anul 2022, în întreg cursul 2023 s-a lucrat pe acel segment de 9,5 km, 
din păcate au existat multe probleme la testele de presiune, astfel încât au existat 
întârzieri din partea constructorului în a preda lucrarea pe acel tronson, finalizată, 
testată. Dar astăzi acel tronson este finalizat în întregime, inclusiv testele de presiune, 
astfel încât din punct de vedere a rețelei de apă se pot executa lucrările de drumuri, de 
asfaltare până la final. Constructorul, conform contractului ar fi putut începe lucrarea 
din orice parte a acestui traseu, având în vedere că lungimea conductei de la Cluj 
până la Zalău, la rezervor din Dumbrava este de 96 km. S-a lucrat concomitent pe 
mai multe tronsoane inclusiv pe acesta despre care vorbim aici. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Eu mă bucur și mulțumesc Companiei de apă domnului 

director Neamțu, că am avut o colaborare bună, ni s-a spus că și înainte exista o 
colaborare bună, dar acum pot să confirm din experiență proprie pentru că au fost 
alocate de către Compania de apă Someș S.A. sumele necesare pentru înlocuirea 
rețelei de apă în comuna Creaca și la execuția canalizării tot în Comuna Creaca 
tocmai pentru a veni în sprijinul investiției noastre de drum județean și nu a sparge 
din nou drumul după ce este finalizat. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – Crasna – Zalău – Creaca”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 157 

* 
                                               *                  * 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Închiderea Centrului de 
plasament Cehu-Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip 
familial IRIS și Casa de tip familial DALIA, precum și a unui Centru de Zi pentru 
Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă,  în localitatea Cehu-Silvaniei”, o 
invit pe dna. consilier  CRIȘAN MARIANA -DANA să prezinte raportul de avizare 
al comisiei de specialitate.     

                                                          *                                                        
Dl. CRIȘAN MARIANA -DANA 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                          *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Închiderea Centrului de plasament 
Cehu-Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial IRIS și 
Casa de tip familial DALIA, precum și a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
Deprinderilor de Viață Independentă,  în localitatea Cehu-Silvaniei”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 158 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului  ”Jibou 1 - Închiderea Centrului 
de plasament Jibou și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial 
Mirşid și Casa de tip familial Var, precum și a unui Centru de Zi pentru 
Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”, îl invit pe dl. consilier 
ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. ZAHARIA MARCEL-CLAUDIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                         



                                                                               10 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 

 Supun proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului  ”Jibou 1 - Închiderea Centrului de 
plasament Jibou și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial Mirşid 
și Casa de tip familial Var, precum și a unui Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
Deprinderilor de Viață Independentă”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 159 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Jibou 2 - Închiderea Centrului 
de plasament Jibou și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial 
Someş Odorhei nr.2 și Casa de tip familial Inău”, îl invit pe dl. consilier IEPURE 
IOAN -VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. IEPURE IOAN -VIOREL 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                         
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Jibou 2 - Închiderea Centrului de 
plasament Jibou și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip familial Someş 
Odorhei nr.2 și Casa de tip familial Inău”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 160 
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* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea Centrului 
de plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de 
tip familial SILVANIA și Casa de tip familial MĂGURA, precum și a unui Centru 
de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”, îl invit pe dl. 
consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     
                                                                    * 

Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării  proiectului ”Şimleu 1 - Închiderea Centrului de 
plasament  Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip 
familial SILVANIA și Casa de tip familial MĂGURA, precum și a unui Centru de Zi 
pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 161 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului 
de plasament Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de 
tip familial CIREŞARII, în localitatea Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial 
MARIA, în localitatea Crasna”, îl invit pe dl. consilier PANIE SERGIU să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.                              

* 
Dl. PANIE SERGIU  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    
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*                                                        
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o întrebare pentru doamna director, am așteptat să parcurgem toate 

proiectele. Aș vrea să întreb, dacă mai sunt alte finanțări în lucru și dacă mai sunt alte 
contracte care le aveți? Sau oportunități pe noua finanțare care intră? 

Dna. MILAȘ VIOLETA 
Pe noua finanțare sunt multe oportunități, dar majoritatea sunt pe susținerea 

serviciilor și nu pe construcții.  
Dl. PANIE SERGIU 
Și o să aplicăm pentru următorul exercițiu financiar? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
O să aplicăm, fiindcă vom fi eligibili chiar pentru aceste case, pentru susținerea 

serviciilor, să sperăm că așa va fi când va ieși. 
Dl. PANIE SERGIU 
Și perioada de implementare, o știm pentru cererile următoare? 
Dna. MILAȘ VIOLETA 
Pe anii 2021-2027. 
Dl. PANIE SERGIU 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii implementării proiectului ”Şimleu 2 - Închiderea Centrului de 
plasament Şimleu - Silvaniei și înființarea a două case de tip familial: Casa de tip 
familial CIREŞARII, în localitatea Şimleu-Silvaniei și Casa de tip familial MARIA, 
în localitatea Crasna”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 162 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., 
aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 141 din 20.12.2010, cu 
modificările şi completările ulterioare, îl invit pe dl. consilier OLAR NICOLAE să 
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prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     
* 

Dl. OLAR NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Domnul SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN nu participă la deliberare și la vot. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANI SERGIU 
Am eu o întrebare la domnul director, că este aici. 
Totuși, pentru noile obiective cuprinse va exista activitate, avem în vedere 

aceste aspecte, avem un plan în sensul acesta? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Unele s-au scos, altele s-au pus noi, tocmai în vederea valorificării 

potențialului acestei firme pe care o conducem prin S.C. „Pază Obiective şi  
Intervenţie” S.R.L. 

Dl. POP EMERIC 
Avem potențial și este necesar pentru că ne-am zbătut de aceste lucrări care 

având în vedere că nu le aveam în obiectul de activitate nu puteam să le executăm, 
deci problemele de dulgherie care sunt, dacă trebuie făcut orice de exemplu în castru, 
unde este scena și tot trebuie confecționat o parte din lemn să-l putem face, tot așa, 
tot felul de indicatoare la care trebuie schelet metalic să se facă prin acestea le putem 
noi executa și tot ce se cere din partea Consiliului județean. Sunt activități care după 
părerea noastră sunt benefice și importante. 

Dl. PANI SERGIU 
Aceste lucrări vor fi solicitate doar de către Consiliul județean sau și de către 

alte persoane? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Mulțumim. Doar de către Consiliul județean vor fi, pentru că noi 80% din 

buget trebuie să avem grijă să-l executăm pentru noi, pentru Consiliul județean de 
aceea întotdeauna vom păstra domnul director, aceste obiective, ca firma pe care o 
conduceți, să se încadreze în termenele legale, astfel încât să putem noi beneficia de 
serviciile pe care le executați. Mulțumesc. 

Dl. POP EMERIC 
Și sigur că aceste obiective vor fi aprobate prin tarifare și cum zicea și domnul 

Președinte este acea excepție în Legea Achizițiilor Publice, prin care dacă avem 
tarifele respective la comandă le putem executa repede și la obiect. 

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule director, mai am și eu o întrebare. Aveți, o să urmeze să achiziționați 

utilajele necesare acestui atelier sau aveți ceva deja? 
Dl. POP EMERIC                                                 
Normal nu trebuie utilaje foarte mari, acum sunt foarte multe utilaje mici cu 

care putem face față și care le avem. 
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Dl. DEMLE ALIN 
Deci, nu urmează să achiziționați nici un utilaj costisitor? 
 
Dl. POP EMERIC 
Nu. 
Dl. DEMLE ALIN 
Vă mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări? nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 24 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 25 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea actului constitutiv al S.C. „Pază Obiective şi  Intervenţie” S.R.L., aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj nr. 141 din 20.12.2010, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 163 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Sălaj, o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
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Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 164 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                     * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”,  a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 165 
* 

                                               *                  * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
13. La punctul 13 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” 
Sălaj, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE să prezinte raportul 
de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE  
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
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* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Bibliotecii Judeţene „Ioniţă Scipione Bădescu” Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 166 
* 

                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
14. La punctul 14 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.145 din 10 noiembrie 2015 
privind stabilirea cotei lunare de carburanți pentru autovehiculele din parcul auto 
al Consiliului Județean Sălaj precum şi ale instituțiilor şi serviciilor publice din 
subordine, cu modificările și completările ulterioare, îl invit pe dl. consilier 
SOJKA ATTILA -IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. SOJKA ATTILA -IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Vă rog. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Eu aș dori să vin cu o propunere ținând cont că vorbim de reducerea cotei de 

carburanți și aș dori să propun să implementăm și la nivelul județului Sălaj, ceea ce s-
a implementat în alte județe, un exemplu ar putea fi Bihorul, un sistem de 
monitorizare al acestor autovehicule prin GPS, ceea ce la Bihor a adus o reducere de 
40% consumului de carburanți. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Domnule consilier, ce vreau să vă spun că am avut în vedere acest lucru, dar 

am făcut o monitorizare a circulației mașinilor și avem și noi o reducere fără să 
punem acele GPS-uri, pentru că nu le-am considerat atât de importante, și am 
considerat că important este să monitorizăm activitatea din parcul auto și știm exact 
unde este mașina și în timp real prin munca celor de la Patrimoniu, deci nu a fost 
nevoie de o investiție în plus, am cuantificat și noi avem același lucru, o reducere a 
consumului prin simpla organizare a acestui departament. 

Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Am înțeles. Oare putem să primim și noi cheltuielile cu partea aceasta de 

combustibil din ultimii ani? 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Bineînțeles, când doriți dumneavoastră puteți să veniți la Consiliul județean și 

să vedeți cheltuielile, vi se prezintă fără nicio problemă. 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Și eu cu drag. Pot să vă spun că eu mă duc în județ pe fiecare șantier și fiecare 

echipă, dar în limitele admise și se știe clar unde mergem. Vă mulțumesc. Oricum, 
nici acolo la demnitari nu sunt monitorizate cu GPS mașinile, doar pentru controlul 
activității și consumuri. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

                                                     * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Sălaj nr.145 din 10 noiembrie 2015 
privind stabilirea cotei lunare de carburanți pentru autovehiculele din parcul auto al 
Consiliului Județean Sălaj precum şi ale instituțiilor şi serviciilor publice din 
subordine, cu modificările și completările ulterioare. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 167 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
15. La punctul 15 al ordinii de zi completată, respectiv la Proiectul de 

hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 
26.09.2023 privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea 
drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru 
perioada de iarnă 2023-2024, îl invit pe dl. consilier BORNA MIHAI -BOGDAN 
să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. BORNA MIHAI -BOGDAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                               
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Așa cum știți am recepționat câteva drumuri înainte, deci sunt firme care din 

fericire au putut să execute lucrările într-un timp record, ne bucurăm de acest lucru și 
atunci trebuie actualizată această listă a drumurilor care intră în deszăpezire în sarcina 
Consiliului Județean Sălaj de aceea vă propunem aceste hotărâri, în plus vom avea în 
data de 7 decembrie recepția drumului 108D Cehu Silvaniei - Crișeni și acolo vă 
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anunț că în data de 8 va trebui să facem o ședință extraordinară pentru a putea atribui 
deszăpezirea comunelor din zona respectivă pentru că va ieși din sarcina 
constructorului care din păcate nu a executat în termenul preconizat lucrările de 
execuție pe acest drum. Ne bucurăm totuși că în data de 7 vor fi recepționate lucrările 
peacest drum astfel încât să beneficieze și cetățenii din acea zonă de un drum 
executat corespunzător și sperăm și de o deszăpezire care se impunea a fi făcută la 
standardele pe care ni le dorim. Dacă sunt întrebări? 

Dl. OLAR NICOLAE  
Am eu, dacă îmi dați voie? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. OLAR NICOLAE  
Ieri, odată cu prima zăpadă căzută, am văzut că au fost mai multe drumuri pe 

care s-a circulat cu anumite probleme, cu dificultate și vă solicit să cereți firmelor 
care se ocupă cu deszăpezirea să fie un pic mai prompți în activitatea lor. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Fără să-mi cereți dumneavoastră, să știți că le-am cerut să fie prompți din timp. 
Dl. OLAR NICOLAE  
Nu au fost probleme foarte mari, dar au fost. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Au fost probleme, în fiecare an sunt probleme și din păcate în societatea 

noastră domnule consilier nu toți își fac meseria și lucrările așa cum ar trebui, vor 
suporta consecințele legii și pe acel drum există penalizări, nu am mai extins perioada 
de execuție și firma înregistrează penalizări în fiecare zi de 4000 de lei, în plus 
răspund pentru ceea ce nu fac. 

Dl. OLAR NICOLAE  
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Și eu vă mulțumesc. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                    *  
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind 
aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 168 

* 
                                               *                  * 
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Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
16. La punctul 16 al ordinii de zi completată, respectiv la Proiectul de 

hotărâre privind solicitarea transmiterii din administrarea Ministerului Educației 
prin Inspectoratul Școlar Sălaj, în folosința gratuită a Consiliului Judeţean  Sălaj 
a unui imobil, aflat în domeniul public al statului., îl invit pe dl. consilier POP 
GHEORGHE -IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. POP GHEORGHE -IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre 

proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii din administrarea Ministerului 
Educației prin Inspectoratul Școlar Sălaj, în folosința gratuită a Consiliului Judeţean  
Sălaj a unui imobil, aflat în domeniul public al statului. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 169 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
17. Diverse 
Vă rog să-mi permiteți să vă spun că, din păcate, din cauza Ordonanței de 

urgență nr.  90/2023, nu am putut să fac propuneri pentru acordarea unor stimulente 
sau premii pentru olimpicii noștri așa cum ne-am dorit cu toții, urmând ca odată cu 
începerea anului, potrivit prevederilor legale să venim cu propuneri pentru acordarea 
acestor premii pentru copiii care ne-au făcut bucuroși și ne fac mândri prin rezultatele 
lor. Dacă sunt alte luări de poziții la diverse, vă rog să le faceți. 

Dl. PANIE SERGIU 
Dacă ne spuneți ceva de Ziua Națională vizavi de organizare? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
O să primiți prin mijloacele on-line programul desfășurărilor Zilei Naționale 

unde cu siguranță ne bucurăm, dacă vom fi cu toții prezenți și sperăm în participarea 
dumneavoastră, a tuturor. Ziua Națională va începe la statuia lui Iuliu Maniu la ora 
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12:00, vorbesc de Zalău cu depuneri de coroane urmând ca de la 12.30, așa cum i s-a 
comunicat de la Prefectura Sălajului, să fie luările de cuvânt și Parada Militară care se 
va desfășura pe Bulevardul Mihai Viteazul. În 30 sunt manifestări dedicate Zilei 
Naționale a României în Orașul Jibou, precum în 1 decembrie în Orașul Șimleu 
Silvaniei începând cu ora 9:30 și la Cehu Silvaniei, ne bucurăm dacă puteți participa 
în număr cât mai mare și la aceste manifestări. Totodată propun să-i urăm domnului 
Demle Alin, care își sărbătorește ziua azi, La Mulți Ani! Sănătate și multă fericire! Ne 
bucurăm că de ziua dumneavoastră sunteți alături de noi și noi alături de 
dumneavoastră și ne putem bucura cu toții de ziua unui coleg de al nostru. 

Dl. DEMLE ALIN 
Mulțumesc frumos, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Ne bucurăm. Vă rog domnule Vicepreședinte Bîrsan. 
Dl. BÎRSAN CRISTIAN-CLAUDIU 
În completarea celor spuse de domnul Președinte, vreau să spun că Instituțiile 

de cultură din subordinea Consiliului județean în data de 1 Decembrie, începând cu 
ora 13:00 până la ora 16:00, organizează un program cultural cu spectacol de colinde, 
ateliere pentru cei mici, expoziții ale Muzeului în zona Muzeului, în curtea Muzeului 
și zona pietonală. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc pentru aceste precizări. Nemaifiind alte puncte înscrise pe 

ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi, mulțumindu-vă încă o dată 
pentru participare. „La mulți ani România!” „La mulți ani Români!” și vă așteptăm la 
manifestările dedicate Zilei Naționale a României. Mulțumim frumos. 

 
 
 
 

   PREȘEDINTE, 
                      SECRETARUL GENERAL        

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 
      
                        Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
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